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Verslag 21 oktober 2024 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:  Max van de Pol (voorzitter), Erik Bezemer, Lydia Bijnagte, Nel de Jong,  Jacques Daamen, 
Roos Vigelius, Corina Heijstek, Pauline de Vries (leden); Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht); 
Alberta van den Dool (verslag);  
Afwezig: Jannie Rosman, Jan van Baren, Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief)  
 

1 Welkom 
De voorzitter heet allen welkom.  
Vaststellen van de agenda   
De voorzitter heeft met Suzanne een gesprek met de wethouder gehad. De terugkoppeling 
volgt o.a. bij agendapunt 3a. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 16 september 2024 (bijlage 2a, b) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van geen opmerkingen. 

Er zijn geen opmerkingen, het verslag wordt onder dank aan Jeanet vastgesteld. 
Het verslag wordt vastgesteld. 

b. Actiepunten 
De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 2205.02, 2606.04, 0409.02, 0409.04, 2201.04, 05, 
08, 11, 1803.04, 06, 2201.04, 2705.04, 2406.04, 05, 1609.01, 02, 04, 05, 06. 
 

3 Uitgebrachte adviezen/ brieven 
Met de wethouder is gesproken over het (on)gevraagde advies wat de IAR kan verstrekken. 
Formeel is de adviesraad adviesorgaan van het gemeentebestuur, dan wel het college, en niet 
van de gemeenteraad. Er is afgesproken dat de griffie de raad op de hoogte stelt als er brieven 
over beleid uitgaan waarbij de IAR betrokken wordt. De voorzitter heeft wel een kleine 
kanttekening benoemd: in uitzonderlijke gevallen zoals bv. vergaande consequenties bij 
bezuinigingen, zou de IAR de gemeenteraad kunnen contacten. De wethouder heeft wel 
aangegeven, dat hij de IAR vanwege de ervaringsdeskundigheid vroegtijdig wil betrekken bij dit 
soort zaken. Suzanne kan de IAR ook al vragen, hoe tegen zaken wordt aangekeken. 
Hier haakt Suzanne op in: op 4 november a.s. is er een informatieavond met daarna op 12 
november een vergadering over de begroting. Op 4 november is er ruimte om gedachten te 
delen. De voorzitter en enkele leden zullen aanwezig zijn. 

a. Door de IAR: Minima effect rapportage (bijlage 3a) 
Er is nog geen reactie op het advies ontvangen, het college kan hier ook geen beslissing over 
nemen. De voorzitter wijst op de spagaat waarin de IAR zich bevindt: de IAR is er voor de 
inwoners, en er is het college gewezen op bestaanszekerheid in de toekomst voor deze 
inwoners. 

b. Door de RAS Drechtsteden (bijlage 3b) 
Er zijn geen wijzingen ten opzichte van de vorige vergadering. 
De voorzitter wijst op het voorstel over Huishoudelijke ondersteuning, dat is geformuleerd. Dit 
gaat over de wachtlijstproblematiek. In de diverse gemeenten verschilt de wachttijd. 
Organisaties lijken het beleid niet goed op elkaar af te stemmen. De RAS Drechtsteden heeft 
gevraagd aan de lokale raden, voor 4 november te reageren. Jeanet wordt gevraagd de brief 
van de RAS door te sturen naar de leden, met een verzoek om reactie naar Jeanet, zodat een 
advies samengesteld kan worden naar de RAS Drechtsteden.       
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4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
Suzanne geeft op verzoek drie opties weer, die mogelijk zijn om verder te gaan, in het kort: de 
financiële administratie onderbrengen bij een derde partij, uitbesteden aan de gemeente, een 
gemeentelijke stichting. 
Er wordt tijdens de vergadering besloten om de optie te kiezen waarbij de gemeente de 
financiële zaken uit gaat voeren. Dit wordt verder uitgewerkt. De functie ‘penningmeester’ 
blijft dan bestaan, echter er is dan sprake van een kleinere taakomvang: het opstellen van een 
begroting, en het budget volgen. Ook is de penningmeester de contactpersoon naar de 
gemeente over de financiën. 
• Vacature penningmeesterschap  
Het rooster van aftreden wordt hierbij meegenomen, agendapunt 5. 
Er worden een aantal besluiten genomen:  

- Jacques Daamen: er wordt besloten dat Jacques aanblijft als penningmeester, de 
streefdatum is 1 januari 2026 te stoppen. Pauline is bereid om in de nieuwe situatie de 
taak van penningmeester op zich te nemen. In de tussentijdse periode zal Jacques haar 
inwerken. 

- Er wordt op gewezen dat de IAR representatief moet zijn voor de inwoners van de 
gemeente. Bij een aftreden is er kans om nieuwe leden te werven, ook gericht op de 
breedte van de doelgroepen. 

- Jan van Baren: vertegenwoordigt de achtergrond ‘dementie’. Er wordt besloten dat er 
een derde termijn komt, maar er wordt een kanttekening gemaakt: zodra er een 
nieuwe kandidaat met deze achtergrond is, zal in overleg met Jan een afronding 
plaatsvinden. 

- Pauline: akkoord met tweede termijn. 
- Roos: ook hier wordt de achtergrond die zij vertegenwoordigd genoemd. Om een 

opvolger te vinden per 1 juni 2026, zal vroegtijdig gestart moeten worden. Roos zal 
overwegen eventueel haar bijdrage ook in een derde termijn te leveren, tot er een 
nieuwe opvolger is. 

- Max zit nog in de eerste termijn. 
- Corina treedt af in september 2026, en de overige leden nog later. 

Met genoemde opmerkingen wordt het rooster van aftreden vastgesteld. 
• Vastgesteld jaarplan, begroting, vergaderdata 2025 (subsidieaanvraag ingediend) 
(bijlage 4) 
Er zijn geen vragen over de begroting. De begroting wordt vastgesteld. 
Op 10 maart staan de voorgenomen bezuinigingen geagendeerd, hiermee is er voldoende tijd 
om een advies te schrijven. 
Het opstellen van de begroting in september is eigenlijk te laat. Er wordt ieder jaar een vorm 
van uitzondering gemaakt. Er wordt nu besloten tijdens de vergadering van de evaluatie in juni 
ook het opstellen van de begroting mee te nemen. 
In de septembervergadering zal het thema sport geagendeerd worden (uitnodigen Sandra, 
Sportplatform, Sportakkoord, ‘Kracht van sport’).  
De jaarplanning wordt hiermee vastgesteld, inclusief de vergaderdata. De wijzigingen worden 
nog doorgevoerd. 
• Vergaderdata 2025 bespreken (1 wijziging t.o.v. bijlage 4: 1/9 i.p.v. 8/9) (bijlage 4a) 
 

5 Thema 1: Rooster van aftreden (bijlage 5) 
Zie agendapunt 4. 
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6 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
a. Armoede: Pauline   

De bijlage met de mogelijke bezuinigingen wordt besproken, met name zoekrichting 5, Sociaal 
beleid en dienstverlening. Er heeft een update van de lijst plaatsgevonden. In het algemeen 
worden de volgende opmerkingen gemaakt over de maatregelen, waar eventueel door de IAR 
aandacht aan besteed zal worden: 

- 34, Groepsaanpak 
- 35, Sporthuldiging 
- 36, ZwijndrechtPas, mantelzorgwaardering 
- 44, Buurtaanpak 
- 46, Dag van de mantelzorg 
- 47, Dementievriendelijke gemeente 
- Verder wordt nog genoemd 16,17, 18, 19, 21. 
b. Jeugdhulp: Pauline, Max  

Ook hier wordt gesproken over forse bezuinigingen. Pauline benoemt het feit, dat soms 
jarenlange hulpverlening geen verbetering laat zien. In de komende tijd is de IAR alert op 
Jeugdhulp. 

c. Senioren (raad): Nel   
Op 17 september was er een vergadering. 
Morgen wordt er informatie gegeven over ondersteuning aan ouderen (computer etc.). 
De ANBO is gefuseerd met KBO (Noord- en Zuid-Holland); dit loopt nog niet vlekkeloos, 
vanwege verschillende inzichten.  
Voor veel inwoners is het lastig om een Digid-code aan te vragen. In de bibliotheek kan men 
hulp krijgen, maar veel inwoners durven het niet te vragen.  
Verder zal er dinsdag gesproken worden over het functioneren van de Seniorenraad, en waar 
verbeteringen aangebracht kunnen worden. 

d. Regionale Adviesraad: Max  
Geen opmerkingen. 

e. VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina  
Corina wijst op het VN-verdrag dat in 2016 is geratificeerd. Er is vastgesteld dat ten opzichte 
van 2016 er zaken zijn die niet verbeterd zijn.  
Verder wijst Corina op het ministerie van VWS, wat beloofd heeft dat er iemand aan de 
flexpool zal werken aan één loket. Verder organiseert het ministerie van VWS in samenwerking 
met diverse organisaties spiegelsessies. 

f. Sport: Erik   
- Sportplatform overleg over inclusie, waarbij de John Blankensteinfoundation aanwezig 

was. Jacques was vanuit de IAR aanwezig.  
- Er wordt een bijeenkomst georganiseerd rondom een campagne voor vrijwilligers.  
- Bijeenkomst op 30 oktober over jongeren en sporten, er wordt een inspiratiegids aan 

verenigingen uitgereikt, met handvaten om jongeren te betrekken bij sport. 
- Met de burgemeester zijn de sportaccommodaties bezocht. 
- Vertrouwenspersoon  
- Sportloket, bedoeld voor ondersteuning aan verenigingen 
- Volgende sportplatform overleg is op 27 november a.s., thema ‘goed sportbestuur’. 
g. Woon Advies Commissie: Corina/Lydia  

Er is geen nieuw advies gevraagd aan de WAC. 
Het plan voor De Passage is gezamenlijk beoordeeld en doorgestuurd. 
Het is goed, als men betrokken kan blijven bij de openbare ruimte.  
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8 Mededelingen en Rondvraag 

• Schema artikelen voor de Brug 
Januari: voorzitter  
Februari: Nel 

• Verslagen Regionale bijeenkomsten: IZA 12/9 + jeugd 25/9 (bijlage 7a tm c) 
Suzanne meldt desgevraagd door Lydia, dat de stichting Jong Zwijndrecht vanuit de GGD de 
opdracht heeft gekregen om een jongerenplatform op te zetten (METS), waarbij jongeren 
elkaar via de digitale weg kunnen contacten over thema’s die jongeren raken. 
Rondvraag Geen opmerkingen. 
 

9 Volgende vergadering verzetten van 18 november naar 25 november 2024:  
Op 18 november organiseert de gemeente een meedenkavond over inclusie. 
Vergadering van 18/11 verzetten naar 25/11. 
Laten we 16/12 dan wel/niet doorgaan (is 3 weken later)?   
De vergadering wordt verzet naar 25 november. 
De officiële uitnodiging voor 18 november zal nog verstuurd worden. Suzanne legt kort uit, wat 
de bedoeling is van de bijeenkomst: het is een eerste bijeenkomst waarbij inwoners mee 
kunnen praten over de lokale inclusie agenda. Verder zal het netwerk in kaart gebracht 
worden. Graag vooraf aanmelden! Roos meldt, dat zij niet aanwezig is. 
Suzanne vraagt wie van de leden mee wil werken aan een filmpje: Jacques stelt zich 
beschikbaar. 
Afhankelijk van te bespreken onderwerpen (bezuinigingen?) zal de vergadering van 16 
december doorgaan. 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21:30 uur. 

    


